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Møde nr. 4 

 

Mødeleder  

Malene Søgaard-Andersen/ 
Skolebestyrelsesformanden 

Afbud til 

Malene Søgaard-Andersen smale@kolding.dk 
 

Deltagere:    

Daniel Buhl, Henriette Bronée, 
Jacob Søndergaard, Jasmina Obradovac , 
Maj Norman, Mette Damkjær, Mikael Nysom 
Malene Søgaard-Andersen, Helle Mandrup, 
Pernille Pedersen, Heidi Guldahl Mortensen 
 
Elevrepræsentanter: Julie 6a og Gustav 6a 
deltager ikke i mødet 
 

   

    

Bemærkninger 

Fraværende: Helle Mandrup, Maj Norman 

Ordstyrer: Mette Damkjær 

Referent: Malene 

Dagsorden  
 

1 Godkendelse af dagsorden og punkter 
til eventuelt (5 min) 
 

 

2 Nyt fra formand (10 min) 

 

Der har været anden workshop i Harte i 
Bevægelse.  
Bestyrelsen deltog i den første workshop i Harte 
i bevægelse og er optaget af at der skal være et 
samarbejde i lokalområdet. 

3 Nyt fra elevrådet 
Deltager ikke 
 

 

3 Nyt fra skolen (10 min) 
Status indskrivning 
Status 1., 2. og 5. årgang 
 

Status indskrivning:  
Der var frist for indskrivning den 20. januar. Der 
er p.t. indskrevet 27 elever til Harte skole.  Der 
afventes tilbagemelding fra forvaltningen vedr. 
evt. afslag. 
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Side 2 

Der ikke kommet lovforslag om at sænke 
klasseloft på kommende 0 årgang. Det betyder, 
at gældende lovgivning og styrelsesvedtægter 
fortsat følges, dvs et klasseloft på 28. 
 
Status vedr. 1., 2. og 5. årgang 
På 1. og 2. årgang er der lige p.t. 29 elever i 
hver klasse. Det betyder at der forventeligt bliver 
tildelt til to klasser på disse to årgange til 
kommende skoleår.  
 
På 5. årgang er der 24 elever, hvilket betyder at 
der tildedels til en klasse til kommende 6. 
årgang. 
Der er inviteret til forældremøder på de tre 
årgange. 
 
 

4 Evaluering af idrætsskolen (60 min) 
Drøftelse af evalueringen 
Hvordan vil vi gerne at god idrætsskole 
ser ud? 
Den videre proces, herunder inddragelse 
af medarbejdere og elever 
 

Gennemgang af data vedr. idrætsskolen. 
 
Det opleves fortsat, at der er gode udenoms 
arealer og faciliteter 
Eleverne på mellemtrinnet oplever en højere 
grad af medbestemmelse. 
Medarbejderne vurderer fortsat, at der er behov 
for øgede kompetencer. 
Det oplevedes fortsat, at idrætsskolen har 
styrket Harte skoles profil i lokalområdet. 
Medarbejderne bakker ikke op om de ekstra 
idrætstimer 
Mens eleverne fortsat er glade for de flere 
idrætstimer.  
Eleverne på mellemtrinnet er ikke så positive 
overfor Aktiv eftermiddag. Eleverne i 
indskolingen er ikke spurgt. 
Andelen af elever der selv fortæller, at de går til 
noget i fritiden er faldet over perioden. 
 
Vigtigt at medarbejderne oplever at have 
kompetencen til at inddrage bevægelse i 
undervisningen og aktiviteter. 
 
Super, når forældrene bliver inviteret ind til at se 
børnene fremføre aktiviteter fra aktiv 
eftermiddag. 
 
Videre proces: 
Der er opbakning til at Harte skole fortsat er 
Idrætsskole. Til kommende møde kommer 
Malene med  

- et forslag til hvordan Aktiv eftermiddag 
kan se ud. 

- nogle udkast til timefordelingsplanen 
- udkast til en kompetenceudviklingsplan  
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Side 3 

 Årshjul for arbejdet med principper (10 
min) 
Gennemgang af udkast til årshjul for 
arbejdet med principperne i 
skolebestyrelsen 
 

Drøftelse af årshjul for skolebestyrelsens 
arbejde med principper. 

 Budget 2023 (20 min) 
Se bilag 
 

Gennemgang af budget. 
 
Bestyrelsen ønsker fremover at der fremsendes 
et budget, hvor sidste års budget fremgår, så 
der er noget at sammenligne i forhold til. 
 
Budget 2023 godkendt. 
 

8 Evt. (5 min) 
 

 

9 Godkendelse af referat (10 min) 
 

 

 
 


